
 

Juridiska föreningens styrelsemöte 
Tisdag den 4 mars 2025

 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande Vera Dahl. 

1.1. Närvaro 
Ordförande Vera Dahl Närvarande 

Vice ordförande Isak Östman  Frånvarande 

Ekonomiansvarig Alice Sandqvist  Frånvarande 

Informationsansvarig Lisa Bäcklund Närvarande 

Utbildningsansvarig Victor Holmström  Närvarande 

Vice utbildningsansvarig  Linn Nilsson Frånvarande 

Marknadsansvarig Ebba Albecker Närvarande 

Klubbmästare Alicia Nygren  Närvarande 

Sportmästare Elin Odelberg  Frånvarande 

Chefredaktör för de Facto Hugo Sidenhag Närvarande 

1.2. Val av justerare 
Till justerare valdes Ebba Albecker och Alicia Nygren. 

1.3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

1.4. Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från 2025-02-25 godkändes. 
 

2. Rapporter 

2.1. Valberedningen för tillsättande av insparksutskottet 
Vi i valberedningen för insparksutskottet väljer att nominera Gustav Baraderie, William Ahlfridh, 
Gustav Tåström, Anna Bomark och Lowa Sjöblom till generaler för insparken 2025. De har alla visat 
tidigare erfarenhet av ledarskap och god förståelse av vad uppdraget som general innebär. Vi tror att 
deras olika personligheter och kvalitéer kommer bidra till ett gott samarbete och perspektiv på vad 
som krävs för att utföra jobbet på bästa möjliga sätt. Samtliga har även visat stort intresse av att 
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bevara men också vidareutveckla vad insparken har att erbjuda. De har vårt fulla förtroende och vi är 
säkra på att de kommer göra ett bra jobb. Vi önskar er ett stort lycka till! 
 

3. Beslutsärenden 

3.1. Beslut om kostnad för ny kaffemaskin till JF-rummet 
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 2048 kr avseende ny kaffemaskin till JF-rummet. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.2. Beslut om kostnad för semlor 
Klubbmästare vill ta ett beslut om en kostnad på 1440 kr avseende semlor till medlemmarna. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.3. Beslut om kostnad för ansökningsavgift för de Facto 
Chefredaktör för de Facto vill ta ett beslut om en kostnad på 1000 kr avseende ansökningsavgift för 
ny ansvarig utgivare för de Facto. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.4. Beslut om kostnad för pynt till återinspark 
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 985 kr avseende pynt till återinspark. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.5. Beslut om kostnad för examensbanketten 2025 
Informationsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 316 490,3 kr avseende mat och dryckeskuvert 
samt garderob till examensbanketten 2025. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.6. Beslut om kostnad för tåg till representation till och från Lund 
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 5811 kr för tåg till och från Lund avseende 
representation för ordförande, utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.7. Beslut om generaler för insparksutskottet 2025 
Styrelsen vill ta ett beslut om att tillsätta Gustav Baraderie, William Ahlfridh, Gustav Tåström, Anna 
Bomark och Lowa Sjöblom till generaler för insparksutskottet 2025. 
Styrelsen godkände beslutet.  

4. Diskussionspunkter 
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5. Informationspunkter 

5.1. Information om inställd Juridisk rådgivning 6 mars 
Ordförande informerade om att Juridisk rådgivning är inställt torsdag den 6 mars på grund av 
Women’s rights week. 

5.2. Information om uttagningar till UWC innebandy 
Ordförande informerade om att info om uttagningar till UWC innebandy har lagts upp på Instagram 
(@JFsportmästare). Alla är välkomna att söka!  

5.3. Information om Women’s rights week 
Ordförande informerade om att alla medlemmar är varmt välkomna att delta på aktiviteterna under 
Women’s rights week den här veckan. Mer information finns på JFs Instagram.  

5.4. Information om semlor från Cederqvist- tack! 
Marknadsansvarig tillsammans med övriga styrelseledamöter vill tacka Cederqvist för otroligt goda 
semlor till styrelsen. Det var en uppskattad överraskning.  
 
 

6. Övriga frågor 

6.1. Inga övriga frågor  

7. Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet.  
 

 

Vid protokollet, 

Lisa Bäcklund, 
Informationsansvarig och protokollförare 
 
 
___________________________    ___________________________ 
Justerat, Ebba Albecker      Justerat, Alicia Nygren 
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